
 
 

 

Mondelinge vraag gesteld door de heer Hacken : 

 

Project voor de heraanleg van het kruispunt Kersbeek/Dumonceau: 

Wordt er een alternatief voorstel overwogen? 

Wat heeft het College beslist? 

De burgers moeten snel op de hoogte worden gebracht van de uiteindelijke keuze van 

het College. 

 

 

De heer Mugabo antwoordt: 

We koesteren de wens een installatie te plaatsen.  We zijn aan het analyseren om een 

oplossing te vinden. 

Het is een wijk met druk verkeer. 

De varianten hebben geleid tot de oplossing die erin bestaat dat de verkeersstromen van het 

doorgaand verkeer moeten worden gereguleerd. 

Men moet rekenen op 6 maanden om een impact voor de wijk te hebben. 

Behouden we dit systeem? 

We zijn nog steeds bezig met de analyse om alternatieve oplossingen te vinden. 

Twee weken geleden vond er een vergadering plaats. 

Zo kon het standpunt van de bewoners worden gehoord.  Hoe zit het met de toegang voor de 

hulpdiensten? 

Er moet worden gewerkt op het niveau van de communicatie. 

 

 

 

 

 

 


